

《单词百科:surnames是什么意思?surnames怎么发音?surnames的解释和用法》

英语单词surnames是什么意思?surnames怎么读?surnames怎么发音?简答网为您整理了surnames的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



surnames怎么读

surnames的读音:[ˈs ʒ ,nem]

surnames的意思

1、n.姓(surname的名词复数);

surnames的相关词组

1、a surname 姓;

surnames的近义词

- 1、**appellation** n.名称, 称号;称呼;名目;
- 2、**appellative** adj. (人或物的) 名称的, 通称的;
- 3、**cognomen** n.别名, 绰号;姓氏;
- 4、**designation** n.名称;选派;指定;
- 5、**family** n. 家庭;家族;孩子;祖先;

surnames的反义词

- 1、**Christian name** n.受洗时所取的名字;

surnames的双语例句

- 1、The third chapter analyzes the structural difference of Chinese and English surnames.

第三章分析汉英姓氏的结构差异.

- 2、The author index has entries arranged in alphabetical order of author's surnames.

著者索引中有按著者姓氏字母顺序排列的著录.

- 3、Dalian said that henceforth only common surnames would be used.

大连当局说以后将给这孩子起一些大众化的姓氏.

- 4、People with surnames beginning with N to Z are often ill-treated.

姓氏字母为N到Z的人经常受到不公平的对待.

- 5、Foreign people who visit China like to have Chinese surnames.

来华的外国朋友都喜欢给自己起个汉姓.

- 6、He should not call Q, he and our own surnames, and name.

他本不叫阿Q, 他和我们不一样,有属于自己的姓氏和名字.

- 7、Everybody called each other by their surnames.

大家相互之间都以姓氏相称。

8、The places of the surnames of of the Han nationality origin have distinct regional character.

汉姓及其发源地的分布有明显的地域性.

9、Students were forbidden to reveal their surnames to each other or the faculty.

学生之间禁止相互透露自己的真实姓名,也不得透露给教官.

10、This list of surnames is arranged in the order of the number of strokes.

这份名单的排名顺序依据的是姓氏笔画.

11、And it's better to respectfully address your superiors by their surnames to avoid getting fired.

对于非直属的上司,更以尊称其姓为妙,以免被“炒鱿鱼(解雇)”.

12、Chairman of hemp hemp chairman week surnames hemp, in small town assist branch does chairman.

麻会长周伟麻会长姓麻,在小镇个协分会做会长.

13、In time these surnames were given to a man's children.

最后,这些姓氏给了孩子们.

14、After 1066, the Norman barons introduced surnames into England, and the practice gradually spread.

1066年后,诺曼底人将姓氏传入英格兰,而且越传越开.

15、In China, there are two kinds of surnames : single-character and double-character .

在中国的姓氏中,有单姓和复姓.

以上是简答网为您整理的surnames怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于surnames

的用法、surnames的释义、s

urnames的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/surnames>